



Clarence-Rockland

CORPORATION OF THE CITY OF
CLARENCE-ROCKLAND
COUNCIL SPECIAL ELECTRONIC CLOSED MEETING

August 17, 2020, 7:00 pm
Teleconference

Pages

- | | | |
|-----|--|---|
| 1. | Opening of the meeting | |
| 2. | Adoption of the agenda | |
| 3. | Disclosure of pecuniary interests | 3 |
| 4. | Closed meeting | |
| 4.1 | Attestation from each member participating via teleconference | |
| 4.2 | Adoption of the minutes of the Closed meeting of August 10, 2020 | |
| 4.3 | Human Resources matter | |
| 4.4 | Human Resources matter | |
| 4.5 | Human Resources matter | |
| 4.6 | Human Resources matter | |
| 4.7 | Legal matter | |
| 4.8 | Legal matter | |
| 5. | Adjournment | |



Clarence-Rockland

CORPORATION DE LA CITÉ DE
CLARENCE-ROCKLAND
RÉUNION SPÉCIALE ÉLECTRONIQUE À HUIS CLOS

le 17 août 2020, 19 h 00
Téléconférence

Pages

- | | | |
|-----|---|---|
| 1. | Ouverture de la réunion | |
| 2. | Adoption de l'ordre du jour | |
| 3. | Déclarations d'intérêts pécuniaires | 3 |
| 4. | Réunion à huis clos | |
| 4.1 | Attestation de chaque membre qui participe via téléconférence | |
| 4.2 | Adoption du procès-verbal de la réunion à huis clos du 10 août 2020 | |
| 4.3 | Dossier des ressources humaines | |
| 4.4 | Dossier des ressources humaines | |
| 4.5 | Dossier des ressources humaines | |
| 4.6 | Dossier des ressources humaines | |
| 4.7 | Dossier d'ordre juridique | |
| 4.8 | Dossier d'ordre juridique | |
| 5. | Ajournement | |



Clarence-Rockland

Declaration of pecuniary interest Déclaration d'intérêt pécuniaire

Date of meeting Date de la réunion:	
Item Number Numéro de l'item:	
Subject of the item: Sujet de l'item :	
Name of Council Member Nom du membre du conseil	

I, _____, hereby declare a pecuniary interest in the matter identified above for the following reason :

Je, _____, déclare un intérêt pécuniaire en ce qui concerne l'article ci-haut mentionné, pour la raison suivante :

Name (print)	Signature	Date

This declaration is filed in accordance with the *Municipal Conflict of Interest Act* and will be recorded in the meeting minutes and will be made available in a public registry. / Cette déclaration est soumise sous la *Loi sur les conflits d'intérêt municipaux* et sera enregistrée dans le procès-verbal de la réunion et sera disponible dans un registre public.

Excerpt from the Municipal Conflict of Interest Act, R.S.O. 1990, c. M.50

DUTY OF MEMBER

When present at meeting at which matter considered

5 (1) Where a member, either on his or her own behalf or while acting for, by, with or through another, has any pecuniary interest, direct or indirect, in any matter and is present at a meeting of the council or local board at which the matter is the subject of consideration, the member,

- (a) shall, prior to any consideration of the matter at the meeting, disclose the interest and the general nature thereof;
- (b) shall not take part in the discussion of, or vote on any question in respect of the matter; and
- (c) shall not attempt in any way whether before, during or after the meeting to influence the voting on any such question. R.S.O. 1990, c. M.50, s. 5 (1).

Where member to leave closed meeting

(2) Where the meeting referred to in subsection (1) is not open to the public, in addition to complying with the requirements of that subsection, the member shall forthwith leave the meeting or the part of the meeting during which the matter is under consideration. R.S.O. 1990, c. M.50, s. 5 (2).

Extrait de la Loi sur les conflits d'intérêts municipaux, L.R.O. 1990, chap. M.50

OBLIGATIONS DU MEMBRE

Participation à une réunion où l'affaire est discutée

5 (1) Le membre qui, soit pour son propre compte soit pour le compte d'autrui ou par personne interposée, seul ou avec d'autres, a un intérêt pécuniaire direct ou indirect dans une affaire et participe à une réunion du conseil ou du conseil local où l'affaire est discutée, est tenu aux obligations suivantes :

- a) avant toute discussion de l'affaire, déclarer son intérêt et en préciser la nature en termes généraux;
- b) ne pas prendre part à la discussion ni voter sur une question relative à l'affaire;
- c) ne pas tenter, avant, pendant ni après la réunion, d'influencer de quelque façon le vote sur une question relative à l'affaire. L.R.O. 1990, chap. M.50, par. 5 (1).

Exclusion de la réunion à huis clos

(2) Si la réunion visée au paragraphe (1) se tient à huis clos, outre les obligations que lui impose ce paragraphe, le membre est tenu de quitter immédiatement la réunion ou la partie de la réunion où l'affaire est discutée. L.R.O. 1990, chap. M.50, par. 5 (2).